
Są nowe informacje o iławskim stadionie. Burmistrz: Udało
się zwiększyć liczbę miejsc na trybunach
data aktualizacji: 2023.03.30

Aktualne informacje na temat prac nad modernizacją stadionu miejskiego w Iławie
przedstawił w poniedziałek, 27 marca Burmistrz Iławy Dawid Kopaczewski.

Z informacji, które przekazał, wynika, że liczbę miejsc siedzących przewidywanych na
stadionie przy ulicy Sienkiewicza w toku trwających prac projektowych udało się zwiększyć
do 2 200. Wcześniej ta kwestia wywołała pewne kontrowersje w środowisku kibiców - część
z nich uznała omawianą wcześniej liczbę 1 600 miejsc za niewystarczającą.

Liczba ta - przypomnijmy - pojawiła się w koncepcji będącej podstawą dla dalszych prac
projektowych, a wynikała, jak tłumaczyli przedstawiciele miasta, z podręcznika licencyjnego
precyzującego wymogi dla rozgrywek piłkarskich w określonych klasach.

Nowe informacje na temat planów dotyczących modernizacji iławskiego stadionu pojawiły się na
poniedziałkowej sesji. Szczegóły przybliżał burmistrz, Dawid Kopaczewski:

Teraz jesteśmy na etapie opracowywania
dokumentacji. Ma ona powstać najprawdopodobniej
do końca czerwca. Być może przeciągnie się to o



miesiąc, czy półtora. Wykonawca sygnalizuje nam, że
jest bardzo dużo prac, na bieżąco jesteśmy w stałym
kontakcie i faktycznie z dokumentacją idzie wszystko
w dobrym kierunku. Liczba miejsc, o którą tak mocno
walczyliśmy, jest sukcesywnie zwiększana. Mamy też
potwierdzenie, że 400-metrowa bieżnia okólna
zmieści się na tym obiekcie. Szukamy teraz
rozwiązania pod kątem zabezpieczenia zaplecza
technicznego dla naszych organizacji, które pracują,
trenują nasze dzieci i młodzież na stadionie. Zaraz po
wakacjach będziemy chcieli rozpocząć procedurę
przetargową pod kątem wyłonienia wykonawcy, który
zajmie się pierwszym etapem.

Początkowo zakładano, że ten pierwszy etap obejmie jedynie budowę bieżni. Teraz jednak projektant
sugeruje, aby to zadanie połączyć z modernizacją małej trybuny (biegnącej przy drodze dojazdowej
do stadionu).

- Łączymy te dwa zadania, czyli modernizacja trybuny
łącznie z bieżnią. W przypadku złej pogody jesienią
czy zimą wykonawca będzie się zajmował rozbiórką
tej trybuny, która jest przy drodze, bo nikt przecież
nie będzie kładł tartanu przy mrozie czy ulewie -
kontynuował burmistrz.

Ciekawostką jest, że projektowana nowa trybuna ma być obustronna - w ten sposób umożliwi
nie tylko śledzenie meczów rozgrywanych na głównej płycie stadionu, ale też spotkań odbywających
się na bocznym boisku.

Przewodniczący rady Michał Młotek dopytywał jeszcze, o ile zwiększona została liczba miejsc na
stadionie. Burmistrz doprecyzował, że "doszliśmy do liczby 2 200 miejsc" i że "chodzi
oczywiście tylko o miejsca siedzące".

A przyczynkiem do poruszenia tej kwestii były wprowadzone do miejskiego budżetu zmiany. Jedna z
nich to zmniejszenie o 255 tysięcy złotych tegorocznej kwoty zaplanowanej na modernizację
stadionu. Burmistrz zapewniał, że nie doprowadzi to do zachwiania terminarza prac, które mają
rozpocząć się jeszcze w tym roku, najprawdopodobniej na jesieni.
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